
 

Referat                                                                  
Bestyrelsesmøde                                      

Tirsdag d. 14. juni 2016 
 i klubhuset kl. 19.00  

 

 

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Inge Jørgensen, Fritz Lauritsen, Morten Adel Larsen, 

Hanne Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.     

   

 

Fremmødte:  Kasper Jørgensen, Inge Jørgensen, Fritz Lauritsen, Hanne Clausen og 

Georg Schønemann. 

 

Fraværende:  Morten Adel Larsen og Bjarne Rasmussen. 

 

 

Dagsorden: 
 

1. Nyt fra formanden. Referat fra maj måned blev gennemgået og godkendt. 

 

Orden i baderum i.fbm. juniorernes brug, er tydeligt forbedret. 

 

Der er nedsat et udvalg til redesign af ny fælles hjemmeside 

bestående af Henrik Olsen og Helle Jacobsen begge A.m.b.a. 

samt Kasper Jørgensen og Lars Jørgensen fra KRS. 

Udvalgsformænd ønskes oprettet som aktive brugere. 

 

 Vild med Vand arrangementet vurderes som en stor succes med 

godt vejr og mange interesserede mennesker, - virkelig god 

respons. 

  

 Hanne og Kasper har lavet en aftale med tøjfirmaet MMT, 

Møllevangen 42, Korsør, vedrørende nyt design klubtøj i en 

mørkeblå farve.  Modeller og priser vil blive lanceret via et 

opslag i klubhuset samt på hjemmesiden og FB.  Prøver af tøjet 

kan ses ved kontakt af et bestyrelsesmedlem (med 

kontakthenvisning til hjemmesiden) eller ved direkte 

henvendelse til firmaet. 

 

2. Nyt fra A.m.b.a. Vedr. forbedrede bade- og omklædningsforhold for vore 

juniorer nedsættes et fællesudvalg, der skal fremlægge egnede 

løsningsforslag. 

 



 A.m.b.a. behandler p.t. de juridiske problemstillinger vedr. 

lejede pladser og jollepladser samt hvordan de kan opfylde 

deres medlemspligt af KRS. 

 

 A.m.b.a. vurderer en ny stativløsning i.fbm. en kommende 

udskiftning af kran. Der satses på en gradvis overgang til nyt 

system. 

 

 Døren til klubhuset bliver udskiftet. 

 

 

3. Nyt fra kassereren.  Formaliteterne med personskift på kassererposten er nu 

gennemført. 

 

 Inge har lavet en standardformular til sponsoraftaler som blev 

godkendt. 

 

 Inge og Kasper gennemgår alle forsikringsaftalerne. 

 

 Trygfonden har sponsoreret kr. 10.000 til køb af VHF til 

juniorafdelingen.  Beløbet er tilgået. 

 

 Sejlerskolens indkøbs- og registreringsrutiner gennemgås med 

Søren. 

 

 Inge laver en standardblanket til godtgørelse af kørselsudgifter 

(skal altid anvendes). Det blev besluttet at anvende statens 

højeste takster, p.t. kr. 3,63 pr. km.  

 

4.  Sejlerskolen. Elevantal til speedbådskørekort i foråret: 14, efterårets antal er 

p.t ikke kendt. 

  

 Efter oprettelsen af et ekstra hold er antallet til 

duelighedsprøven oppe på 15 elever. 

  

Kontrolpanel på Nydamjollen bliver repareret.  Det mangler dog 

fartvisning, - Kasper skaffer en brugt håndholdt GPS.  

 

4. a. Trim & Fiduser.    Der arbejdes intenst på at få klargjort H-bådene til et set-up, der 

skal operere direkte under Sejlklubben (ej sejlerskolen). 

 

Set-up: 

 Mandage  træning med følgebåd. 

 Onsdage  låneordning til Onsdagssejladser 

 Andre sejladser låneordning 

 

 Vi satser på at få konceptet klar til efter sommerferien.  Det vil 

blive publiceret på vore hjemmeside og div. opslag. 

 Det blev besluttet at lån af H-både skal koste kr. 100, pr. båd pr. 

gang. (officiel meddelelse udsendes senere) 



  

4. b. Juniorudvalg. Juniorafdelingen har et højt aktivitetsniveau.  P.t. er alle hold 

fyldt op, og der er 4 elever på venteliste til begynderholdet.  

Chr. kvitterer for bestyrelsens store opmærksomhed. 

 

 Hanne og Chr. igangsætter en beskrivelse af et nyt projekt til 

2017 ”Andedammen”, som er et helt nyt aktivitetsområde, der 

rettes imod børn under 8 år. Hanne er tovholder. 

 

5. Vild med Vand. Gennemførelsen af den første del af projektet var en stor succes 

med mange besøgende, der havde fundet vej til havnen i det 

gode vejr.  

Næste trin i forløbet bliver til St.Hans, hvor der bliver det 

traditionelle bål med vores borgmester som båltaler. 

Sejlklubben står for lydanlæg og grill. 

 

Det er planen, at Vild med Vand-konceptet gentages i 2017. 

 

 

6. Visionsarbejde. Arbejdet med at udforme en vision for sejlklubben udsættes på 

ubestemt tid. 

 

7. Turudvalg. Arbejdet med at få nedsat et Turudvalg har vist sig at være mere 

vanskeligt end forudset.  Kun et enkelt medlem har reageret 

positivt på vores opfordring.  Bestyrelsen fortsætter dog med 

henvendelser til potentielle deltagere, da det er vort mål at få 

udvalget igangsat hurtigst muligt. 

 

8. Evt. Fra flere sider har der vist sig kritik af terrassens tilstand.  Den 

ser ikke indbydende ud og det flyder med cigaretskodder. 

 Et medlem har tilbudt at vedligeholde området så det fremstår 

indbydende. 

 

  

 

Næste møde den 12. juli, i stedet for augustmødet. 

 

 

 

 

 

 

 

Referant: 

Georg Schønemann 


